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Protokół nr 55/2022 

z obrad LV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

27 października 2022 r.  w godz. 18.10 – 18.56, w trybie zdalnym 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 14 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady LV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Prowadzący obrady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku 

obrad wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

           Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie nadania skwerowi imienia Henryka Hermanowicza 

(Projekt Komisji Informacji). 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zakończenie sesji. 

 

Ad 3. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka Zarządu. 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 14 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 15 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LV/303/2022 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2022  - zał. nr 3. 

 

Ad 4. Przyjęcie uchwały w sprawie nadania skwerowi imienia Henryka Hermanowicza 

(Projekt Komisji Informacji). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Informacji Rady p. Mariusz Bembenek. 

 

Głos zabrali: Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Marta Burzyńska. p. Lech Mikulski 

oraz p. Mariusz Bembenek,  

 

 



 

 

Do obrad dołączył członek Rady, obecnych 16 osób 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 16 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LV/304/2022 

w sprawie nadania skwerowi imienia Henryka Hermanowicza- zał. nr 4. 

 

Ad 5. Sprawy bieżące. 

 

1. Radny p. Paweł Potoczek: 

− poprosił o zgłaszanie uwag do mpzp obszaru „Lea”,  

− poruszył kwestię zbycia działki przy al. Kijowskiej. 

Z uwagi na krótki termin na wydanie opinii w ww. sprawach Zarząd podejmie uchwały 

w trybie zastępczym. Głos zabrali: p. Marzena Kopeć, Przewodniczący Rady p. Maciej 

Żmuda oraz p. Paweł Potoczek. 

2. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

− omówił spotkanie z przedstawicielami ZZM w sprawie ustawienia toalet przy placach 

zabaw na terenie Dzielnicy V. 

- krótko omówił plany związane z dalszym urządzaniem nowej siedziby Rady w lokalu 

przy pl. Inwalidów 6. 

3. Radna p. Marzena Kopeć: 

− poruszyła sprawę decyzji WZ dla inwestycji przy ul. Bytomskiej, w związku  

z wejściem w życie mpzp obszaru „Kazimierza Wielkiego”, 

- poprosiła o przyspieszenie rozmów z ZZM dot. wykonania wybiegu lub kącika zabaw 

dla psów. Poprosiła o wskazanie odpowiednich działek i zawnioskowała  

o zorganizowanie konsultacji społecznych w tej sprawie. 

- poinformowała o wernisażu p. Przemysława Siepskiego i wystawie fotografii pt.: 

„Dzielnicy z Krowodrzy” przedstawiających znanych krowoderskich przedsiębiorców 

działających od początku ubiegłego stulecia po czasy współczesne. 

4. Radny p. Łukasz Mańczyk: 

– poddał pod rozważenie upamiętnienie grupy literackiej „Biprostal”, 

Głos zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

5. Radny p. Lech Mikulski: 

− zapytał o ustalenia po spotkaniu z przedstawicielem ZZM w sprawie. pl. Axentowicza. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

6. Radny p. Piotr Klimowicz: 

– zawnioskował o wydzielenie terenu wolnego od psów np. Park Jordana, Park 

Krakowski lub inny teren, na który psy nie miałyby wstępu, 

− zapytał o donice ograniczające wjazd na teren przy Młynówce Królewskiej, w okolicy 

ul. Racławickiej i dewastację tego terenu. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady 

p. Maciej Żmuda, 

− poprosił o skanowanie wszystkich pism i przesyłanie na skrzynki e-mailowe radnych. 

7. Radna p. Agnieszka Wantuch: 

− poinformowała o możliwości wskazywania ulic do oznakowania, 

− zapytała o ogrodzenie na terenie parku przy ul. Nawojki. 

8. Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz: 

− poruszył sprawę odstąpienia piwnicy w budynku przy pl. Inwalidów 6 na potrzeby 

Rady Dzielnicy V. Odpowiedzi udzielił p. Lech Mikulski. Głos w sprawie zabrał  

p. Paweł Potoczek, p. Tomasz Friediger, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda,  

p. Piotr Klimowicz. 



9. Radny p, Mariusz Bembenek: 

− podziękował za dobrą organizację gry miejskiej „Nasza Krowodrza”. Głos zabrała  

p. Marzena Kopeć. 

10. Radna p. Marta Burzyńska: 

− zaprosiła radnych do udziału w obchodach Święta Niepodległości, które odbędą się 

w dniu 10 listopada br. o godz. 10:00 na placu Axentowicza. 

 

Ad 6. Oświadczenia i komunikaty. 

Brak. 

 

Ad 7. Zakończenie sesji. 

 

Prowadzący obrady p. Maciej Żmuda podziękował radnym za udział w LV sesji Rady Dzielnicy 

V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie  

o godz. 18.56.   
 

Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 
 

                                      Maciej Żmuda 
 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


